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Vragen van de leden Kuiken en
Depla (beiden PvdA) aan de
ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het optreden
van de politie bij een illegaal
housefeest in Vught. (Ingezonden
19 augustus 2009)

1
Is het waar dat de politie gedurende
15 uur een illegaal housefeest in
Vught ongemoeid liet? Zo ja, was er
geen reden om eerder in te grijpen?
Zo nee, waarom niet?

2
Is het waar dat er pas sprake was van
politieoptreden op het moment dat
het feest vrijwel voorbij was? Zo ja,
waarom werd er toen wel opgetreden
en niet eerder?

3
Is er door de politie inderdaad niet
opgetreden omdat de organisatoren
van het feest aanvoerden dat hun
feest een kraakactie betrof? Kan in
geval van een kraakactie inderdaad
niet tegen geluids- of andere overlast
worden opgetreden? Zo ja, kunt u
dan uitleggen wat de juridische
onderbouwing is dat er wel
opgetreden kan worden tegen
overlast door huurders en eigenaar-
bewoners en niet door krakers? Zo ja,
wanneer is er sprake van een
kraakactie en wie bepaalt dat?

4
Is er verschil in het beleid van de
politie met betrekking tot geluids- of
andere overlast in het geval het al
dan niet een kraakactie betreft? Zo ja,
waaruit bestaat dat verschil? Betekent
dit dat het overlast veroorzaken in het
kader van een (vermeende) kraakactie
door de politie ongemoeid wordt
gelaten? Zo nee, waarom niet?

5
Is het waar dat de politie
vertrekkende feestvierders die
mogelijk onder invloed waren van
alcohol of drugs zonder controle liet
vertrekken? Zo ja, is dit inderdaad te
wijten aan een capaciteitstekort?

6
Bent u op de hoogte van de onvrede
van omwonenden in verband met
optreden van de politie en vooral het
lange tijd achterwege blijven
daarvan? Zo ja, kunt u zich die
onvrede voorstellen en is die terecht?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Van Haersma Buma en Cqörüz (beiden
CDA), ingezonden 18 augustus 2009
(vraagnummer 2009Z14812).

1 De Telegraaf, 17 augustus 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties), mede namens de
minister van Justitie (ontvangen
4 september 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van:
– de leden Van Haersma Buma en
Cörüz (beiden CDA), over het bericht
dat politie en justitie niet hebben
opgetreden tegen een illegale
houseparty in Vught (ingezonden
18 augustus 2009),
– de leden Kuiken en Depla (beiden
PvdA) over het optreden van de
politie bij een illegaal housefeest in
Vught (ingezonden 19 augustus 2009)
en
– het lid Brinkman (PVV) over het
bericht dat de politie Brabant zich in
de luren heeft laten leggen door
honderden krakers in Vught
(ingezonden 19 augustus 2009),
deel ik u mede namens mijn
ambtgenoot van Justitie mee, dat het
niet mogelijk is deze vragen binnen
de gestelde termijn te beantwoorden.
De reden hiervoor is dat voor de
beantwoording informatie bij het
regionaal politiekorps Brabant-Noord
wordt opgevraagd en afstemming
moet plaatsvinden over de integrale
beantwoording van de
bovenbedoelde vragen.
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